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trnterpelacje

1. Mieszkailcy Michelina s4 zaniepokojeni ich zdaniem zbyt duz4 wycink4 drzew po
obu stronach ul. Jana Pawlall przy wjeLdzie do osiedla.Czy pod budowg pasa
drogowego, jezdnojezdniowego potrzeba bylo wycinai tak duzy obszar lasu?
Proszg o szczegolowe wyjainienia w tej sprawie.

2. Ponownie w imieniu mieszkarlc6w Michelina z ulic Cienistej, Cisowej i
Zbiebnej, proszg o uwzglEdnienie ich postulat6q wnoszonych do planowanych
zmian w Miej scowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego dotyczqcych
glownie rozbudowy ulicy Cienistej na odcinku od ul. Jana Pawla Il do ul.
Brzezinowej. W pelni podzielam zdanie zawarte przezpaniq IzabeJg Jablonsk4,
zawarte w piSmie z dnia I marca 2}2lr. skierowanego do radnych RM
Wloctawek. Podobnie jak okoticzni mieszkaricy uwa2am, ze ulica Cienista nie
jest tr:aktem strategicmym dla potrzeb miasta, dlatego plany jej poszerzania z 6
m do l0 m s4 niecelowe i narusmj1dobro wla$cicieli nieruchomoSci obniiajqc
ich wartodi itp. Dlatego jeszcze raz proszg o refleksjg i zaniechanie planowania
niekorzystnych zmi an dla oko licznych mieszkaric6w.

3. w ubiegtym roku apelowalem o uzupeinienie ubytk6w, szczeg6lnie w
polnocnej jezdni ulicy Wroniej. DziS koszty naprawy tej i innych ulic miasta
po mrjaj4cej zimie bgde znacanie wigksze. ?l:zecielod lat wiadomo, ie w
przypadku duzych r6micy temperatur male pgknigcia i ubytki w jezdni
zamieniajq sig w duze wyboje, co dla kierowc6w pojazd6w jest nie do
przyjgcia.

4. Proszg o likwidacjg wyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej, najwigcej ich
wystgpuje na odcinku od ulicy KoScielnej do ulicy Szkolnej.

5. WnoszE o uzupelnienie glgbokich ubytk6w w jezdni ulicy Mielgcifiskiej na
odcinku od ul. Jana Pawla II do ulicy Wilgi.

6. Proszg o naprawg zapadtej studzienki telekomunikacyjnej usadowionej w
chodniku naprzeciwko parkingu starostwa powiatowego przy ul. Zwi4zk6w
Zawodorych stanowiqcych zagrotenie dla pieseych.

7. Niedawno poszerzono pas drogowej ulicy Cienistej, na odcinku od ul.
Lubinowej do ul. Wilgi. Postawiono znaki ograniczaj4ce tonai poruszaj4cych
sig pojazd6w do 3,5 tony. Jednak mieszkafrcy znajdujqcych sig tam wspolnot
alarmujq, 2enatym odcinku nadal przemieszczajlsig cig2kie pojazdy
,,Saniko" i WPK, powodujqce uszkodzenia ogrodzefl posesji f gruntowej drogi.
Proszgowyegzekwowanieprzezstosownesfu2byprzepis6woruchu
drogowym w tym rejonie"



8. Proszg o informacjg jaki jest stan przygotowania projektu budowy
nawierzchni drogi krajowej o numerze 67 nazaporze wloclawskiej. Czy.iest
ju2 pozwolenie irodowiskowe i proszg o kopig wttiosku, kt6ry w tej sprawie
zostal zto2ony.
9. Proszg o informacj Q, cW Miasto Wloclawek, jako organ prowadz4cy
zmniejszylo nab6r do szkol zawodowych pocz4wszy od roku szkolnego
202112022. Z analiz rynku pracy wynika, ze jest zapotrzebowanie
pracodawcdw na adeptdw szk6l zawodowych w naszym mie$cie i powiecie
wioclawskim.

o informacjE, ile na media reklarnujqce Miasto i jego agendy
datkowano $rodk6w w poszczeg6lnych latach 2018, 2019,2020. Proszg

o wyszczegolni enie rodzaju publikacj i, kwotE wydatkowania, ataz fiazw I
fi.rny reklamujqcej. Powyzsze dane proszg przedstawi6 w rozbiciu na Urz4d
Miasta, oraz jednostkach podlegtych miastu, w tym spolek miejskich.

Z powa2aniem
Janusz Dgbczyiski


